
 
 

 

Sülysáp Város Önkormányzatának 

Képviselő-testülete 

 

 

J E G Y Z Ő K Ö N Y V 

Készült: Sülysáp Város Önkormányzata Képviselő-testületének 2022. június 30-án 18.00-kor 
megtartott munkaterv szerinti, nyilvános üléséről 
Az ülés helye: a Polgármesteri Hivatal tanácsterme 
Jelen vannak:  

A Képviselő-testület tagjai közül: Horinka László polgármester, Katus Norbert 
alpolgármester, Balog Mónika, Kecser István, Munkhártné Szántai Márta, Seprős 
Viktor települési képviselők, később érkezett: Farkas Ferenc 
Tanácskozási joggal: dr. Tóth Krisztina jegyző 
Meghívottként: Szűcs Antal TRV Zrt. víztermelési ágazatának vezetője, Dr. Pesti 
László háziorvos, Polenyikné Jurás Erzsébet asszisztens 
Jegyzőkönyvvezető: Doma Bernadett testületi ügyintéző 
 

Horinka László polgármester: Tisztelettel és szeretettel köszöntelek benneteket a munkaterv 
szerinti júniusi testületi ülésen. Megállapítom, hogy a Képviselő-testület 9 tagja közül 6 jelen 
van, a testület határozatképes. Elfogadnánk a napirendet. Egyebekben az Összefogás Sülysápért 
Egyesület önerő támogatásáról, az önkormányzat számlavezetésről, önkormányzati telkekről, 
valamint a helyi buszjáratról szeretnék pár szót szólni. Van-e valakinek módosító indítványa? 
Ha nincs, kérem, aki egyetért az ismertetett napirenddel szavazzon. 
 

Ügyrendi határozat 
Sülysáp Város Önkormányzatának Képviselő-testülete 6 igen 
szavazattal, ellenszavazat és tartózkodás nélkül az előterjesztett 
napirendet elfogadta. 
 

Az ülés napirendje: 
1./  Tájékoztató a lejárt határidejű határozatokról és az előző ülés óta történt 

fontosabb eseményekről (1ET) 
 Előterjesztő: Horinka László polgármester 
2./  Tájékoztató a Tiszamenti Regionális Vízművek Zrt. 2021. évi közszolgáltatási 

tevékenységéről (2ET) 
 Előterjesztő: Horinka László polgármester 
3./  Helyi Értéktár Bizottság 2022. év I. félévi beszámolója (3ET) 
 Előterjesztő: Horinka László polgármester 
4./  A II. és a III. számú felnőtt háziorvosi körzet éves beszámolójának ismételt 

tárgyalása (4ET) 
 Előterjesztő: Horinka László polgármester 
5./  Polgármester éves munkájáról szóló beszámoló (5ET) 
 Előterjesztő: Horinka László polgármester 
6./  Önkormányzati elismerések 2022. évi odaítélése (ZÁRT) (6ET) 
 Előterjesztő: Horinka László polgármester 



 
 

 

7./  2022/2023-as nevelési évben indítható óvodai csoportok számának, létszámainak 
meghatározása (7ET) 

 Előterjesztő: Horinka László polgármester 
8./  Gólyahír Bölcsőde felvételi szabályzatának módosítása (8ET) 

 Előterjesztő: Horinka László polgármester 
9./  Vételi ajánlattétel a Sülysáp, Malom utca 22. szám (3838 hrsz.) alatti ingatlanra 

(9ET) 
 Előterjesztő: Horinka László polgármester 

10./ Vételi ajánlat a Sülysáp, Táncsics Mihály utca 4550/193 hrsz. alatti ingatlanra 
(10ET) 

 Előterjesztő: Horinka László polgármester 
11./ Képviselő-testület 2022. évi munkatervének felülvizsgálata, módosítása (11ET) 
 Előterjesztő: Horinka László polgármester 
12./ Egyes Sülysápon fekvő ingatlanok házszámának megállapítása (12ET) 
 Előterjesztő: Horinka László polgármester 
13./ Egyebek 

 

1./ NAPIRENDI PONT 

Tájékoztató a lejárt határidejű határozatokról és az előző ülés óta 

történt fontosabb eseményekről  
/Kapcsolódó előterjesztés, egyéb dokumentum a jegyzőkönyv mellékletét képezi./ 
 
Horinka László polgármester: Az írásos beszámolót mindenki olvashatta. Ezzel kapcsolatban 
van-e kérdés, észrevétel? Ha nincs, kérem, hogy aki elfogadja a tájékoztatót, szavazzon. 
 
A Képviselő-testület 6 igen szavazattal, ellenszavazat és tartózkodás nélkül a következő 

határozatot hozta: 
103/2022. (VI. 30.) ÖKT határozat 
Sülysáp Város Önkormányzatának Képviselő-testülete a lejárt 
határidejű képviselő-testületi határozatokról és az előző 
képviselő-testületi ülés óta történt fontosabb eseményekről szóló, 
az SZMSZ 21. § (5) bekezdése szerint előterjesztett polgármesteri 
tájékoztatót elfogadja. 
Határidő: azonnal 
Felelős: polgármester 

 
2./ NAPIRENDI PONT 

Tájékoztató a Tiszamenti Regionális Vízművek Zrt. 2021. évi 

közszolgáltatási tevékenységéről 
/Kapcsolódó előterjesztés, egyéb dokumentum a jegyzőkönyv mellékletét képezi./ 
 
Horinka László polgármester: Ezt a napirendi pontot a PVB tárgyalta és elfogadásra 
javasolta. Köszöntöm Szűcs Antal urat, aki a TRV Zrt. nagykátai kirendeltsége víztermelési 
ágazatának vezetőjét. Elolvasva a beszámolót tisztában vagyunk a cég működésével, amiben 
tudunk, segítünk. Úgy hallottam, hogy Jászberényben már elrendelték a vízkorlátozást, és több 
más településen is; hogy állunk ezzel Sülysápon?  
Szűcs Antal ágazatvezető: Az én területemen Mende település kritikus. Mendén az esti 
időszakban, 18-21 óráig, amikor nagy mennyiségű fogyasztás lép fel, gondok vannak. 
Frekvenciavezérelt szivattyúk biztosítják a folyamatos vízellátást, és a kutak a határértékhez 



 
 

 

értek, nem tudnak többet teljesíteni abban az időszakban. Egy puffertároló van, de az nem tud 
leadni a nagyobb részre. Ott belekezdtünk egy fejlesztésbe, egy kutat már fúrtak, lesz még egy 
kút fúrva és egy puffertároló építve, így az ő problémájuk meg fog oldódni. Sülysáp 
vonatkozásában jelenleg nincs ilyen probléma, van kellő mennyiségű víz. Viszont van azért egy 
probléma, a négyes számú kút megadta magát, újat kell valamikor fúrni. Azt mondom, hogy 
minél előbb. Az egész területünkön régiek a kutak, sokáig elmaradtak a diagnosztizálások, a 
kútfelújítások. Ezek véghezvitelét tervbe vettük: kúttisztítás, részletes állapotfelmérés 
kamerázással, egyéb vizsgálatokkal. Sülyben ez a dolog nem veszélyeztet egyelőre. Ha nézem 
a kutak jelenlegi kapacitását, 115 m3 tudnak kitermelni óránként, ami egy napra 2316 m3. Havi 
szinten 34.000 m3 körül fogyasztunk. Tavalyi évben 33.000 m3-t, azelőtti évben 38.000 m3-t is 
mutat. 
Horinka László polgármester: Szezonálisan mennyire ingadozik? 
Szűcs Antal ágazatvezető: Májusban 42.300 m3 volt, februárban 30.600 m3 körül. Januárban, 
télen 33.000 m3. Az a tapasztalatom, hogy manapság sokkal több vizet fogyasztanak az 
emberek. Megemelkedtek a bérek, az árak maradtak, az emberek pazarlóbbak. 
Horinka László polgármester: A négyes kút felújítható? 
Szűcs Antal ágazatvezető: Nem, összeomlott, nem bírtuk kihúzni belőle a szivattyút. Ez a 
későbbiekre égető kérdés. A másik a tároló belsejének felújítása, mely nem mai kérdés, illetve 
ami még probléma, a tároló túlfolyójának levezetése. A tárolóból kifolyik a víz és az erdőn 
keresztül a házak mentén az árokba zuhan lefele. Majd van egy kibetonozott rész, ami levezet 
31-es úthoz, és a nagy problémák itt kezdődnek. Ha egyszer ott elszabadul a víz, le fogja mosni 
a domboldalról az összes sarat, az árok nem fogja tudni a vizet elnyelni, ez is egy probléma. A 
víztermelés részéről szeretném azt megvalósítani, hogy minden kutat frekvenciaváltóval 
lássunk el a hálózat kímélése céljából. A frekvenciaváltó kíméli a kutakat, mert olyan vezérlést 
lehet vele megvalósítani, hogy az elektromos szivattyú nem hirtelen indul, hanem lassú 
felfutással, és úgy éri el a kívánt termelési mennyiséget. Azt jelenti, hogy nem rántja meg az 
egész talajszerkezetet a szűrő mögött, illetve folyamatosan indul meg, és így nem okoz lökést 
a rendszerben. Némi problémánk van még a kutak vezérlésével, elég vegyes rendszerű a 
vezérlés, van benne wifi, az ötös és a hatos kút vezérlése nem automata. Az irányítástechnikai 
kollégákkal már néztük, hogy milyen rendszert kellene kiépíteni, ami nem drága és a célnak 
megfelelő. Ezt is szeretném megvalósítani, ehhez kérnék majd nagyobb önkormányzati 
hozzájárulást. Nem jelenti azt, hogy nem biztonságos a vezérlés, van ettől rosszabb helyzet is.  
Horinka László polgármester: A vezérlésre is sokat költöttünk 2012 és 2013 környékén  
Szűcs Antal ágazatvezető: A hármas és a négyes kútnak a vezérlése jól működik, de az ottani 
vezérlés többet rongál, az érzékelőket ki kellett cserélni valami folytán. 
Katus Norbert alpolgármester: Felmerült bennem, hogy miért nem jutott el hozzánk ez, mint 
javaslat, a TRV részéről, hogy mi a probléma és milyen feltételekkel lehetne kijavítani? 
Szűcs Antal ágazatvezető: A gördülő fejlesztési tervben szerepelnek ezek; ha látok valamiféle 
pénzt, és el tudjuk indítani egy projektnek a megvalósítását, akkor mindenféleképpen 
beillesztem. 
Horinka László polgármester: Az utolsó tervnél még nem látszott, hogy a négyes kút tönkre 
fog menni. 
Szűcs Antal ágazatvezető: Az a gördülő beruházási tervben fog szerepelni. 
Katus Norbert alpolgármester: 2007-ben még volt vízkorlátozás, azért apránként adtunk 
hozzá forrást, és most is, ha ilyen helyzet van, szeretnénk. 
Szűcs Antal ágazatvezető: Amikor felmerült ez a probléma, egyből kértem a kút 
diagnosztizálást, megpróbálták elkészíteni, de nem tudtak lemenni, csak addig, amíg össze van 
omolva a kút. El is készítették róla az ajánlásokat, hogy új kutat kell fúrni, a kút felújítása nem 
lehetséges. Akkor jeleztem a vezetőimnek, hogy jelezzék az önkormányzatnak, hogy gond van. 



 
 

 

Horinka László polgármester: Javasoljuk a megkeresést a TRV Zrt. részéről, látni kell, hogy 
mi mennyibe kerül.  
Szűcs Antal ágazatvezető: Célszerű erről beszélni, és az önkormányzatnak is utánanézni, hogy 
van-e olyan kútfúró társaság, ami kedvezőbb áron tud dolgozni.  
Katus Norbert alpolgármester: Bele kell számolni, hogy a víz is húzódik lefelé. 
 
/18:20 Farkas Ferenc települési képviselő megérkezett az ülésre; a Képviselő-testület 9 tagja 
közül 7 jelen van, a testület határozatképes./ 
 
Horinka László polgármester: Említettem, hogy szennyvizes kérdésünk is lesz. Inkább egy 
problémafelvetés, amit kérném, hogy tolmácsoljon az illetékeseknek. Korábban már beszéltem 
a TRV Zrt. munkatársával erről, de nem jutottam előre. Eddig a szennyvízszippantást a 
TÁVÜSZ Kft. végezte, de a szippantó autónk egyre kevésbé alkalmas a feladatra. Nem szívesen 
ruháznánk be egy új eszközre főleg, hogy igazából az igény erre a szolgáltatásra nem túl 
jelentős, hiszen a belterületi részek csatornázva vannak. Viszont külterületen vannak olyan 
ingatlanok, ahová rendszeresen menni kell, ez 15-20 címet jelent, ami rendszeres. Amikor a 
Tápiómenti Területfejlesztési Társulás a szennyvízberuházást tervezte, akkor még abban 
gondolkodott, hogy maga fogja ezt üzemeltetni. Az üzemeltetéshez különféle eszközöket is 
beszerzett, többek között szippantó gépjárműveket is, amiket átadtak a TRV Zrt. részére. Van-
e bármilyen módja annak, hogy ezeket a szippantókat használhassuk erre a célra, akár úgy, hogy 
közszolgáltatási szerződés keretében a TRV Zrt. maga lássa el a feladatot, vagy pedig úgy, hogy 
a szippantójárművekhez jutányos feltételek mellett a település városüzemeltető cége 
hozzáférjen, hogy ne kelljen egy többmilliós beruházást megvalósítani? 
Szűcs Antal ágazatvezető: Egy alacsony számú szippantás lenne a TRV részére, vagy 
kedvezményes díjú használata a kocsinak. Sajnos sokszor van szükségünk az autókra, így az 
első verzió lenne jobb. 
Horinka László polgármester: Tehát az első verzió lenne a megfelelőbb. Ki lenne az illetékes? 
Szűcs Antal ágazatvezető: Nagy Bélának átadom ezt a kérést. 
Katus Norbert alpolgármester: Megrendeltük a közkifolyók felújítását, a mai napig nem 
történt meg. Ebben lehet-e előre lépni? A tűzcsapokra szerelnek nyomógombos ivókutakat. 
Szűcs Antal ágazatvezető: Mindenkinek a vízellátása biztosított. 
Katus Norbert alpolgármester: Forgalmas helyekre gondoltam, állomásra, játszótérre, főleg 
hőhullám idején. 
Horinka László polgármester: Vízvételi lehetőség, például játszótéren, ezért szorgalmaztuk a 
közkifolyókat. Ha volna tűzcsapra szerelhető közkifolyó, akkor újra átgondolnánk, hogy hol 
lennének. Újat telepíteni valószínű drága lenne. 
Szűcs Antal ágazatvezető: Felvetem ezt is majd. 
Horinka László polgármester: Tíz darab közkifolyó van rendelve.  
Szűcs Antal ágazatvezető: Nálunk szét van válva ez a két ágazat. A kifolyó gondolom a TRV 
Zrt. terhére megy? 
Horinka László polgármester: Az önkormányzat finanszírozná a bérleti díj terhére. 
Szűcs Antal ágazatvezető: Még egy dolgot szeretnék elmondani: Sülysáp is kapott négy darab 
szivattyút energiahatékonysági program keretében. 
Kecser István PVB elnök: Ha jól emlékszem, hogy 2300 m3 kapacitása lenne a kútjainknak, a 
fogyasztás pedig 1000-1400 m3. Úgy tűnik biztonságos, hogy a településnek megvan a 
vízbiztonsága. 
Szűcs Antal ágazatvezető: Igen. 
Kecser István PVB elnök: Pillanatnyilag úgy tűnik, hogy az öt kút is bírja, nem annyira sürgető 
a kútfelújítás. 
Szűcs Antal ágazatvezető: A négyes kút működött, és egyszer csak váratlanul megállt.  



 
 

 

Kecser István PVB elnök: Nem volt előzetes jel? 
Szűcs Antal ágazatvezető: Nem. A szivattyút kihúztuk végül, elkezdtük kitakarítani, 
diagnosztikát készítettünk, de felújítani már nem lehetett. Ki tudja a föld alatt is mi alakult ki?! 
Azt mondom, hogy inkább áldozzunk egy új kútra, mert a felújítás kritikus. Tápiószecsőn is 
voltak gondok ebből. Ha még egy kút kiesik ilyen váratlanul, vízhiány lesz, és nehéz lesz 
megoldani. Az ötös kút is leszívja magát, 120 litert tudunk kivenni belőle úgy, hogy ne 
levegősödjön be. Azt mondom, ha van rá keret vagy pályázat, abban a pillanatban le kell rá 
csapni.  
Horinka László polgármester: Figyeljük a lehetőségeket. Kérdés, hozzászólás van-e még? Ha 
nincs, kérem, aki elfogadja a Tiszamenti Regionális Vízművek Zrt. 2021. évi közszolgáltatási 
tevékenységéről szóló tájékoztatót, szavazzon. 
 
A Képviselő-testület 7 igen szavazattal, ellenszavazat és tartózkodás nélkül a következő 

határozatot hozta: 
104/2022. (VI. 30.) ÖKT határozat 
Sülysáp Város Önkormányzatának Képviselő-testülete a 
Tiszamenti Regionális Vízművek Zrt. településen végzett 2021. 
évi víziközmű-szolgáltatási tevékenységéről szóló, a 2011. évi 
CCIX. törvény 72. § (4) bekezdése szerinti tájékoztatóját 
elfogadja. 
Határidő: azonnal 
Felelős: polgármester 

 
/18:40 Szűcs Antal ágazatvezető távozik az ülésről./ 
 
3./ NAPIRENDI PONT 

Helyi Értéktár Bizottság 2022. év I. félévi beszámolója 
/Kapcsolódó előterjesztés, egyéb dokumentum a jegyzőkönyv mellékletét képezi./ 
 
Horinka László polgármester: A HSZB tárgyalta és elfogadásra javasolta. A bizottsági ülésen 
jelen volt a Helyi Értéktár Bizottság elnöke is. Kérdés, hozzászólás van-e? Ha nincs, kérem, aki 
a Helyi Értéktár Bizottság 2022. év I. félévi beszámolóját elfogadja, szavazzon. 
 
A Képviselő-testület 7 igen szavazattal, ellenszavazat és tartózkodás nélkül a következő 

határozatot hozta: 
105/2022. (VI. 30.) ÖKT határozat 
Sülysáp Város Önkormányzatának Képviselő-testülete a magyar 
nemzeti értékek és hungarikumok értéktárba való felvételéről és 
az értéktár bizottságok munkájának szabályozásáról szóló 
324/2020. (VII. 1.) Korm. rendelet 4. § (1) c) pontja alapján a 
Sülysápi Települési Értéktár Bizottság 2022. év I. félévi 
munkájáról szóló beszámolót – megköszönve a Bizottság 
munkáját – elfogadja. 
Határidő: azonnal 
Felelős: a bizottság elnöke 

 
4./ NAPIRENDI PONT 

A II. és a III. számú felnőtt háziorvosi körzet éves beszámolójának 

ismételt tárgyalása 



 
 

 

/Kapcsolódó előterjesztés, egyéb dokumentum a jegyzőkönyv mellékletét képezi./ 
 
Horinka László polgármester: Köszöntöm Dr. Pesti László háziorvost és asszisztensét, 
Polenyikné Jurás Erzsébetet. A HSZB tárgyalta ezt a napirendi pontot, ott Fábián doktor úr volt 
jelen. Az ő beszámolóját elfogadásra javasolta a bizottság. Örülünk, hogy jelen tudnak lenni, 
és tudunk beszélgetni a beszámolóról. Remélem, hogy nem vette doktor úr zokon, hogy a 
beszámoló nem került elfogadásra, lettek volna kérdéseink, melyeket nem tudtunk az áprilisi 
ülésen feltenni.  
Dr. Pesti László háziorvos: Sajnálom, hogy nem tudtunk itt lenni, pedig minden évben 
eljövünk. 
Horinka László polgármester: Most mindenki azzal foglalkozik, hogy miért nem fogadtuk el 
a beszámolót.   
Dr. Pesti László háziorvos: Igen, világos. Ez egy rendhagyó beszámoló volt, mely a Covidról 
szólt, akkortól lett minden kihangsúlyozva gyakorlatilag, és nyilván ezzel kapcsolatosan 
lennének kérdések. 
Horinka László polgármester: A beszámolóban doktor úr kiemelte a telemedicina 
fontosságát, hogy elterjed és népszerű. Azonban szerettük volna elmondani, és ezért szerettünk 
volna személyesen találkozni, hogy ezzel ellentétes véleményeket is hallunk. Vannak olyan 
betegek, akik kifogásolják, hogy nehéz bejutni az orvoshoz, hogy telefonon akarja 
megvizsgálni, és ehhez hasonlókat mondanak. Ez nem tudom, mennyire jut el doktor úrhoz, de 
ez úgy tiszta, ha mi ezt tolmácsoljuk. 
Dr. Pesti László háziorvos: A telemedicinától nem kell félni, ez egy több évtizede működő 
dolog, csak Magyarországon nincs múltja. A világ nyugatabbi felén hosszú évtizedek óta 
működik. Igazából egy dolgot kell eldönteni, ha valaki telefonál: hogy mikor kell behívni a 
beteget, mennyire sürgős, hogy behívjuk, és szükséges-e egyáltalán behívni. Azt tudni kell, 
hogy a szervezet egészségügy a második világháború után alakult ki szerte a világon. 
Magyarországon 1948-ban történetesen kommunizmus volt, ezért kommunista egészségügyet 
hoztak létre. Az volt az alapelv, hogy mindenki számára elérhető az egészségügy, ezt szokták 
meg a magyar emberek. A világon ez máshol nincs így. A rendszerváltás óta nem volt változás 
az egészségügyben, ma, 2022-ben is kommunista egészségügy működik Magyarországon, 
ugyanazzal a felépítéssel, ugyanazzal a munkaerővel, ugyanazzal a finanszírozással, 
szervezettséggel. Azt szokták meg az emberek, hogy mindenki megy az orvoshoz, ha kell, ha 
nem. A magyar ember azt szokta meg, hogy ezt nyugodtan megteheti. Ezért van az, hogy 
Magyarországon van a legtöbb orvos-beteg találkozás, többszörösen megverjük a világ összes 
többi fejlett országát. A magyar beteg a legbetegebb az uniós és a fejlett országok között. Megy 
az ember, de nem kap ellátást; miért is nem? Mikor már nem volt Covid, 174 fős 
betegforgalomnál állt meg a betegmutató egy rendelés alkalmával. Két perc jut egy betegre. 
Gondoljuk már végig, hogy két perc alatt mit tudok csinálni egy beteggel, vagy más háziorvos! 
Semmit szinte. Ennek az a következménye, hogy aki valóban beteg és szeretne gyógyulást, 
kénytelen elmenni szakrendelésre, ahol 25 perc jut egy betegre. Én is ugyanúgy meg tudnám 
vizsgálni, de két perc alatt semmiképpen sem. 174 beteg egy napra rengeteg. Külföldön 25-30 
beteg lehet bent a rendelőben, az összes többi telemedicina, vagy eleve nem is fordul orvoshoz. 
Mert nálunk jönnek táppénzes papírért, külföldön nincs is táppénz. Külföldön van a betegeknek 
egyfajta egészségtudatos tudása is, hogy mit kell alkalmazni. A telemedicina lényege valójában 
az lenne, hogy nem 174, hanem abból csak a 30-35 beteggel kellene személyesen foglalkoznom, 
akivel valóban szükséges. Nekem ugyanannyi a rendelési időm ettől, csak szeretném azt a 
munkát elvégezni, aminek van értelme, de 174 beteg, a munkának a túlnyomó többsége ezt 
lehetetlenné teszi. Valahol a telemedicinának ez az egyik lényege. 
Horinka László polgármester: Mindennapos a 100 feletti betegszám? 



 
 

 

Dr. Pesti László háziorvos: Nem mindennapos, valamikor 40-50 beteg van, de van, hogy 200 
fő, a számokból kiderül. Viszont az én körzetem a legkisebb.  
Horinka László polgármester: Milyen az arány, akik a rendszeres gyógyszereiket íratják fel?  
Dr. Pesti László háziorvos: Talán a fele, ők Erzsikénél csapódnak le. Velük nem kell 
találkoznom, ez is telemedicina. Rengeteg a cukros és vérnyomásos beteg. Régen nem volt 
otthon sem vérnyomásmérő, sem cukormérő. Vezetik a betegek a naplót. Azt, hogy én 
megbeszélem a beteggel, és ez alapján gyógyszert módosítunk, ehhez sem kell befáradni. Sok 
dolgot meg tudok oldani telefonon keresztül. De vannak olyan betegségek, amikor a betegnek 
fogalma sincsen, hogy nagy baj is lehet, ezért részletesen ki kell kérdezni. Amikor a nagy 
bezárkózások voltak, nem ez volt az előírás, de mondtuk neki, hogy azonnal jöjjön be, pedig 
nem is akart bejönni. Mindenki el volt látva. Azok a betegek panaszkodnak, akik szeretnének 
bejönni, de nincs rá szükség, és azt mondom nekik a telefonba, hogy ezért nem kell. A magyar 
betegekben benne van az a mentalitás, hogy azt szeretik, ha van egy lelet a kezében, és azt 
behozza és megbeszéljük, mert ő találkozni akar velem személyesen. Ez külföldön nincs így. 
Ott van az elektronikus tér, meg tudom nézni. Aki ragaszkodik, bejön, hozza a papírt, elolvasom 
a monitoron, ugyanazt látom. Ez is gyakorlatilag telemedicina. Rengeteg dolgot el lehet látni. 
Ha Covidról volt szó, a covidos beteg ki volt tiltva a rendelőből, nem jöhetett be. Nem tudtam 
megmondani, hogy covidos-e. Ettől függetlenül volt olyan, hogy maszk nélkül bejött egy beteg, 
és később kiderült, hogy covidos. Először fel kellett volna hívnia. Ha működik a telemedicina 
akkor, vagy azt mondom neki, hogy ne jöjjön be, mert nincs olyan panasza, felesleges, de aki 
esetleg covidos és be akar jönni, bejön, de őt fogom megvizsgálni utoljára. Nekünk sem jó, ha 
fertőz. Volt olyan, amikor oltottunk, hogy az utolsó nyolc oltott közül nyolcan lettek betegek. 
Ezeket a betegeket próbáljuk szűrni. Hadd mondjam már én el, hogy mikor, hogyan jöjjön be! 
Olyan, aki okkal panaszkodhat arra, hogy elmaradt egy fontos vizsgálat, biztosan nincs. Olyan 
betegről, akinek gondja-baja, egészségkárosodása lett volna, nem tudok.  
Horinka László polgármester: Elfogadom mindazt, amit elmondott a doktor úr, mégis azt 
kell, hogy mondjam, hogy ez sokkhatásként érte a társadalmat, hogy nem mehettek be a 
rendelőbe a Covid alatt, ki voltak zárva. Ez a Covidra való hivatkozással történt, de valamelyest 
így maradt mindenhol, lehet, ebben a körzetben jobban, másik körzetben kevésbé. 
Dr. Pesti László háziorvos: Mi akkor csuktuk be a rendelőt, amikor elrendelték, és nyitottunk, 
amikor már lehetett.  
Horinka László polgármester: Hogy milyen mértékben maradtak ebben a telemedicina 
dologban a különböző körzetekben, én erre gondolok. De lehet doktor úr ebben jobban benne 
maradt, mert ha ezt a Covid alatt meg lehetett tenni, és jól működött, akkor a tapasztalataira 
alapozva bátrabban alkalmazta. Emiatt a betegnek nem kellett bemennie és megsértődött, így 
jutott el hozzánk ez a panasz. Elfogadva mindazokat az érveket, amit doktor úr elmondott, azt 
kell mondanom, hogy igaza van, nem elvárható két perc alatt a vizsgálat. De ehhez a mindenkori 
feltételeket biztosítani kellene, azt, hogy elérhetőek legyetek folyamatosan. 
Dr. Pesti László háziorvos: Tudjuk, hogy a másik két körzet hogy dolgozik. Azt, hogy a sápi 
rendelő elérhetetlen, nem igaz, a másik kettőre igaz. Olyan, hogy csörögne a telefon és nem 
vesszük fel, nincs. A rendelés úgy működik, hogy vizsgálom a beteget, folyamatosan csörög a 
telefon, jönnek az e-mailek, a messenger üzenetek. Minden telefont azonnal felveszünk. Tíz 
évig voltam mentős, bennem van a reflex, hogy nem tudjuk, ki és miért hív; azonnal felveszem. 
Az is más, ha az asszisztensem veszi fel, és nincs olyan problémája, visszahívom. Mi abszolút 
elérhetőek vagyunk, meg lehet nézni a hívásnaplót is. Ha beszélek egyértelmű, hogy foglalt a 
vonal.  
Polenyikné Jurás Erzsébet asszisztens: Felveszem a telefont, elintézem a beteggel, amit 
szeretne, leteszem, de már újra csörög. Próbáltam azt is, hogy írjanak nekem üzenetet 
messengeren, leírják, hogy milyen gyógyszerre van szükségük. Felírom, de van olyan, hogy 
csak a rendelés végén vagy utána tudom felírni. Nem biztos, hogy két perc múlva válaszolni 



 
 

 

fogok a betegnek, de addig nem megyek haza, amíg el nem végzem a dolgomat. Volt ebből is 
probléma, hogy nem válaszoltam és bejött, rám verte az ajtót. De a nagy többség türelmes. Ez 
jól bevált, mert sok telefonhívás lecsapódik üzenetben.  
Dr. Pesti László háziorvos: Amikor a Covid volt, a reggeli munkakezdés nem nyolc óra volt, 
hanem reggeli hét óra. Este nyolc és fél kilencig csináltuk a dolgunkat. Ennyi idő volt, amire 
mindenki sorra került. Sokan azt hiszik, hogy mi ott ülünk a rendelőben, és mást csinálunk. De 
nem! Bárki telefonál közben is több dolgot végzünk: Erzsike recepteket ír, vizsgálom a 
betegeket, adom a beutalókat stb. Ez mind idő. De a telefont mindig felvesszük. Ha egy másik 
kollégát hívok, van olyan, hogy nem veszi fel, vagy nincs a rendelőben, vagy éppen vizsgál, és 
pár óra múlva tudunk csak beszélni. Nálam ilyen biztos, hogy nincs. 
Horinka László polgármester: Doktor úr maga mondta, hogy a magyar ember úgy szokta 
meg, hogy mindig bemehet az orvoshoz. Szóval csak azt akarom mondani, hogy ez egy hirtelen 
sokk volt az embereknek, hogy nem mehetnek orvoshoz, vagy nem úgy mehetnek orvoshoz, 
ahogy szoktak. Az újságunk bármikor rendelkezésre áll, hogy megjelenjenek cikkek ilyen 
témában is, kicsit népnevelő jelleggel. Ebben önök a szakemberek. Megértem, amit mond 
doktor úr, de ahhoz, hogy átszoktassuk az embereket erre a másfajta működési modellre, idő 
kell és tájékoztatás.  
Dr. Pesti László háziorvos: Minden háziorvosnak ez a véleménye, vannak különböző 
háziorvosi fórumok, több kollégával vagyok nap mint nap kapcsolatban. Viszont nincs 
kormányzati szándék, mi ehhez kevesek vagyunk, nem tudjuk megváltoztatni az embereket. Ha 
csak 30 beteggel kell foglalkozni, akkor kerülnek elő a rossz állapotú betegek, mert nem akartak 
menni szakrendelésre. Nekem ezeket a betegeket elő kellene keríteni, de ehhez kevés vagyok. 
Az ő mentalitásuk ilyen, nem tudom megváltoztatni. Minket is sokkhatásként ért a Covid, mi 
nem tanultuk a telefonos gyógyítást, nekünk is katasztrófa volt, elkopott az egészségügy. Még 
egy gondolat: A másik két rendelő sem egyformán gondolkodik, de nemcsak itt a településen. 
Elég szélsőséges vélemények vannak Sülysápon. Molnár doktornő és én próbáltuk magunkat 
az éppen aktuális eljárásrendhez tartani, ahogy azt nekünk utasításba adták. Amit szeretnék 
betartani, nem rólam szól, hanem a sápi betegekről.  
Balog Mónika HSZB elnök: Értem a doktor úr álláspontját. Mondta, hogy az utolsó két évben 
részesítette előnyben a telemedicinát, előtte nem. Értem a történelmi hátteret is, hogy mi alakult 
ki Magyarországon társadalmi szinten; ami ötven évig rosszul működött, egy pár év alatt nem 
lehet megváltoztatni. A fokozatossággal, pontosabban annak hiányával nem értek egyet. Azok 
a betegek, akik most önnek szemet szúrnak, mert apróbb dolgokkal elmennek önhöz, eddig is 
léteztek. Miért nem volt ez probléma az előzőekben? Most a telemedicina került az ön 
látókörébe és ezt alkalmazza. Ezt én nem akarom felülbírálni, mert nem értek hozzá, viszont 
ami kialakult az emberekben, azt egy kicsit fokozatosabban kell megváltoztatni. Azt gondolom, 
hogy lélektanilag az emberek nehezen viselték a Covidot, ha látták, hogy az orvos is fél a 
dologtól, akkor megrettentek. Fábián doktorral ezt megbeszéltük. Olyan jelzéseket kaptunk 
vissza, amelyek azt éreztették velünk, hogy az emberek még félnek a telefonos gyógyítástól. 
Ezt oldjuk fel, ebben kérem a segítségét. 
Dr. Pesti László háziorvos: Világos! A válasz két részből áll: Az egyik az, hogy most volt a 
Covid időszak és most voltunk erre rákényszerítve; korábban nem volt ilyen kényszer. Másrészt 
nem volt ilyen számú beteg, ez a Covid óta van. Sok volt az adminisztrációs munka, az oltásokat 
is hagyjuk, többször kellett egy beteggel beszélni, torlódott a betegmennyiség, a munka. A 
Covid miatt megszűnt a szakellátás, napi szinten zárnak be a kórházak, nem jut be az ember a 
szakrendelésre. Ezt a Covid hozta ki. Semmi kilátásunk, hogy ez a betegszám csökkenjen, a 
várólisták nőnek, nem lesz előrelépés. Már lehet hozzám jönni, nincs ebben megszorítás.  
Polenyikné Jurás Erzsébet asszisztens: Van, aki betartja az időpontkérést és van, aki csak 
jön. Ha valaki eddig nem szokta meg az időpontkérést, ezután sem fogja.  



 
 

 

Dr. Pesti László háziorvos: Ellátatlan beteg nincs, olyan nem volt, hogy azt mondtam volna, 
hogy nem. Olyan sokszor volt, hogy azt mondtam, hogy ezzel nem kell bejönni, mert tényleg 
nem kellett, de ha ő szeretett volna, bejött. Akinél szakmailag is felmerült a vizsgálat 
szükségessége, az azonnal be volt hívva, még ha nem is akart bejönni. Panasz biztos, hogy van, 
elhiszem. Odafigyelek rá, megígérem. De olyan, hogy nem jöhet, hogy megtiltom, vagy nem 
fogadom, ilyen nem volt.   
Polenyikné Jurás Erzsébet asszisztens: Számtalan olyan eset is van, hogy hívott minket a 
beteg, nem vettük fel, azért jön oda. Ilyenkor szoktam a telefonszámot egyeztetni, és kiderül, 
hogy elütötte a számot. 
Katus Norbert alpolgármester: Én például örülök, ha nem kell bemennem az orvoshoz, de 
van, akinek szüksége van a személyes beszélgetésre, a hivatásszakmákban ez jellemző. Nekem 
a telemedicina olyan egy picit, mint a digitális oktatás: jött egy kényszerhelyzet, és nem állt rá 
készen a társadalom. Középen van az igazság. Amit nagyon fontosnak éreznék, és én ezt 
szívesen felvállalom, segítek ebben, de nélkületek nem megy, hogy akár cikk vagy más 
formátumban, amit fel tudnak fogni az emberek, ami elér hozzájuk, a helyi esszenciális 
igazságot kezdjünk el kommunikálni az emberek felé.  
Dr. Pesti László háziorvos: Azt tudni kell, hogy a kórházak bezártak, az alapellátás működött, 
ezért mindenki nagyon szerette a háziorvosokat. Ahogy ez a dolog elhúzódott, onnantól kezdve 
mindenki elkezdte a háziorvosokat szapulni. Ellenséges közegbe kerültünk teljesen önhibánkon 
kívül. Szörnyű eseteket hallok más kollégáktól is, más településeken is katasztrófa van. Ez itt 
Sülysápon semmi ahhoz képest. Én nem vagyok hajlandó ennek kitenni magunkat ilyen módon, 
nem akarok az ellenség szerepébe kerülni. 
Balog Mónika HSZB elnök: Nem ellenség lenne. Egy orvos kiemelt helyet foglal el egy 
településen, így fel kell vállalni egyfajta szemléletformálást is. Ezt elmondtuk Fábián doktornak 
is. 
Katus Norbert alpolgármester: Csak annyit gondoltam, hogy hogyan rendeltek, mi a helyzet, 
hány beteg van. Ha a többség megérti, akkor már nyertünk valamit. Lehet finoman terelgetni 
az embereket. 
Dr. Pesti László háziorvos: Ez így elfogadható számunkra, de olyan történeteket olvastam itt-
ott, hogy hihetetlen.  
Kecser István PVB elnök: Jobb lelkiismerettel dolgozik az orvos, ha több idő jut a betegre. A 
családomból többen élnek külföldön, kultúra kérdése az egész. Az esetek kevesebb, mint 20 %-
ában találtak problémát, és működik. Rávitt a kényszer bennünket, hogy egy másik módszert is 
kipróbáljunk, és láttuk, hogy hatékony. Van ennek egy fejlődése. Szülessen egy cikk például a 
statisztikai adatok kimutatásával, kiértékelésével.  
Dr. Pesti László háziorvos: A múltkor nehezményezték egy közösségi oldalon, hogy a 
leletmásolásért is fizetni kell, a szakrendelésen pedig ingyen leveszik a vért, adják a leletet. Mi 
finanszírozást nem kapunk csak az önkormányzattól, a rendelőkben néha gyalázatos 
infrastruktúra van kiépítve. 
Horinka László polgármester: Én megpróbálnám ezt lezárni. Konstruktív volt a beszélgetés, 
mi is megértettük, hogy miért lelkes doktor úr a telemedicina iránt. Tényleg azt látnánk 
megoldásnak, hogy ezzel valamilyen szinten az újságban foglalkozzunk. Néhány tájékoztató 
adat, hogy pl. melyik orvosnál hány perc jut egy betegre, és próbáljuk az embereket arrafelé 
terelni, hogy nem kell mindenesetben orvoshoz menni. Ezzel a megjegyzéssel javaslom majd a 
III. számú körzet beszámolójának elfogadását. 
Pesti László háziorvos: Köszönjük szépen, jó volt így beszélgetni. 
Horinka László polgármester: Még egy dolgot szeretnék elmondani. Mi igyekszünk 
megbecsülni benneteket és a társadalom felé is érzékeltetni, hogy mekkora terhet cipeltetek, 
főleg a Covid alatt. Tavaly ezért díszoklevéllel szerettünk volna benneteket kitüntetni, de nem 
tudtatok személyesen ott lenni. Megragadnánk az alkalmat, hogy most átadjuk. 



 
 

 

/Horinka László polgármester átadja a díszokleveleket./ 
 
Dr. Pesti László háziorvos: Köszönjük szépen! Még egy utolsó kérdést szeretnék feltenni. 
Mindenhonnan halljuk a költözést; ezzel mi a helyzet? 
Horinka László polgármester: Erről beszélhetünk még. A legutóbbi ülésen merült fel a 
költözés témája Glonek doktornővel kapcsolatosan. Vele abban állapodtunk meg, hogy 
szeptember környéke, de dilemmában vagyok. A múltkorában felkeresett egy idős lakos és 
elmondta, hogy nekik, időseknek milyen messze van, ez is egy figyelembe veendő szempont, 
viszont több millióért működtetünk egy buszjáratot, amivel ők ingyen odautazhatnak. 
Polenyikné Jurás Erzsébet asszisztens: Megszokás ez is. 
Horinka László polgármester: Ezt nehezen élik meg a sápiak. 
Dr. Pesti László háziorvos: Megkérdeztük anno az embereket a költözéssel kapcsolatban, 99 
% elutasítja, 1 % nem. Napi szinten hallom, hogy ugye, nem költöznek? Próbálom nyugtatni a 
kedélyeket, de az általános vélemény az, hogy katasztrófának élik meg. Van még egy dolog, a 
parkolás. Hogy még egy körzet beférjen, az sem lesz jó. 
Horinka László polgármester: Igen, igaza van. A költözésre még nincs konkrét dátum. Lenne 
sok előnye, hogy egy helyen lennének a háziorvosok. Nekünk ezt még meg kell beszélnünk. 
Katus Norbert alpolgármester: A többség csak érzelmileg kötődik ahhoz a részhez, de a 
valóság az, hogy járnak a központ felé postára, gyógyszertárba, vásárolni stb. 
Horinka László polgármester: A gyerekorvosoknál például előnyös volt a költözés, viszont a 
Covid idején nem akartuk a költözést a háziorvosoknál sürgetni. Más kérdés, hozzászólás van-
e még? Ha nincs, körzetenként szavazunk. Kérem, aki elfogadja Dr. Fábián Gábor Péter 
háziorvosi beszámolóját, szavazzon. 
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Sülysáp Város Önkormányzatának Képviselő-testülete Dr. 
Fábián Gábor Péter háziorvosnak a Sülysáp II. sz. felnőtt 
háziorvosi körzetről szóló éves beszámolóját – megköszönve a 
szolgálat munkáját – elfogadja. 
Határidő: azonnal 
Felelős: polgármester 
 

Horinka László polgármester: Kérem, aki elfogadja Dr. Pesti László háziorvosi beszámolóját 
azzal a kiegészítéssel, hogy statisztikai adatok összevetésének elkészítését vállalja, szavazzon.  
 
A Képviselő-testület 7 igen szavazattal, ellenszavazat és tartózkodás nélkül a következő 

határozatot hozta: 

107/2022. (VI. 30.) ÖKT határozat 
Sülysáp Város Önkormányzatának Képviselő-testülete Dr. Pesti 
László háziorvosnak a Sülysáp III. sz. felnőtt háziorvosi körzetről 
szóló éves beszámolóját – megköszönve a szolgálat munkáját – 
elfogadja, azonban felkéri a háziorvost, hogy a betegforgalommal 
kapcsolatos statisztikai adatok összevetésében és az ellátással 
kapcsolatos szemléletformálásban működjön közre. 
Határidő: azonnal 
Felelős: polgármester 
 

/19:35 Dr. Pesti László háziorvos és Polenyikné Jurás Erzsébet asszisztens távozik az ülésről./ 



 
 

 

 

5./ NAPIRENDI PONT 

Polgármester éves munkájáról szóló beszámoló 
/Kapcsolódó előterjesztés, egyéb dokumentum a jegyzőkönyv mellékletét képezi./ 
 
Horinka László polgármester: Olvashattátok a beszámolót, magától értetődően bejelentem 
érintettségemet. Kérdés, hozzászólás van-e? Ha nincs, kérem, aki elfogadja a polgármester éves 
munkájáról szóló beszámolót, szavazzon. 
 
A Képviselő-testület 6 igen szavazattal, ellenszavazat nélkül, 1 tartózkodás mellett a következő 

határozatot hozta: 
108/2022. (VI. 30.) ÖKT határozat 
Sülysáp Város Önkormányzatának Képviselő-testülete Horinka 
László polgármester elmúlt évi munkájáról szóló beszámolóját 
elfogadja. 
Határidő: azonnal  
Felelős: polgármester 
 

6./ NAPIRENDI PONT 

Önkormányzati elismerések 2022. évi odaítélése (ZÁRT) 
/Kapcsolódó előterjesztés, egyéb dokumentum a jegyzőkönyv mellékletét képezi./ 
 
Horinka László polgármester: Ezt a napirendi pontot zárt ülésen tárgyaljuk.  
 
/19:40–20:00 Zárt ülés, melyről külön jegyzőkönyv készült./ 
 
Horinka László polgármester: Kihirdetem a zárt ülésen hozott határozatunkat: 
 
A Képviselő-testület 7 igen szavazattal, ellenszavazat és tartózkodás nélkül a következő 

határozatot hozta: 

109/2022/Z. (VI. 30.) ÖKT határozat 
Sülysáp Város Önkormányzatának Képviselő-testülete a helyben 
adományozható önkormányzati elismerésekről szóló 7/2012. (III. 
23.) önkormányzati rendelet alapján úgy dönt, hogy 2022. évben  
1./ Sülysápért Emlékérem elismerést adományozza  
− az Anima Musicea Kamarazenekar részére magasszintű 

komolyzenei előadóművészeti tevékenységéért és a 
komolyzene népszerűsítéséért végzett fáradhatatlan 
munkájáért, valamint a helyi közösség többéves rendszeres 
kulturális szolgálatáért, 

− Fodor Antal részére a Sülysápi Amatőrcsillagász Egyesület 
elnökeként végzett több évtizedes fáradhatatlan és 
elkötelezett ismeretterjesztő tevékenységéért, valamint a 
sülysápi csillagvizsgáló megvalósításában szerzett 
elévülhetetlen érdemeiért. 

− Szabó László részére a tápiósülyi római katolikus 
egyházközségben végzett, de annak keretein túlmutató, sok 
évtizedes, több generációra kiható áldozatos és fáradhatatlan 
közösségszervező-közösségépítő munkájáért. 



 
 

 

2./ Sülysápért Díszoklevél elismerést adományozza 
− Mázás Jázmin részére népdalénekesként végzett kiemelkedő 

előadóművészeti tevékenységéért, valamint a Tápió 
Énekegyüttes tagjaként a Sopravista International Festivals 
által szervezett International Online Contest “Future Stars” 
nemzetközi versenyen 2021-ben elért első helyezéséért.  

3./ Felkéri a polgármestert a szükséges intézkedés megtételére, 
az elismerések átadásának előkészítésére, a 
köszönetnyilvánítás tolmácsolására. 

Határidő: 2022. augusztus 31. 
Felelős: polgármester 

 

7./ NAPIRENDI PONT 

2022/2023-as nevelési évben indítható óvodai csoportok számának, 

létszámainak meghatározása 
/Kapcsolódó előterjesztés, egyéb dokumentum a jegyzőkönyv mellékletét képezi./ 
 
Horinka László polgármester: A beszámolót mindkét bizottság elfogadásra javasolta. 12 
csoportra van helyünk. Kérdés van-e? Ha nincs, kérem, hogy aki elfogadja a 2022/2023-as 
nevelési évben indítható óvodai csoportok számának, létszámainak meghatározására vonatkozó 
tájékoztatót, szavazzon. 
 
A Képviselő-testület 7 igen szavazattal, ellenszavazat és tartózkodás nélkül a következő 

határozatot hozta: 
110/2022. (VI. 30.) ÖKT határozat 
Sülysáp Város Önkormányzatának Képviselő-testülete a nemzeti 
köznevelésről szóló 2011. évi CXC. törvény 25. § (7) bekezdése 
és 83. § (2) d) pontja alapján  
1./ a Sülysápi Csicsergő Óvodában a 2022/2023-as nevelési 

évben indítható óvodai csoportok számát 12 darabban 
állapítja meg, egyúttal 

2./ valamennyi csoportra engedélyezi az óvodai csoportra 
megállapított 25 fős maximális létszám 20 % százalékkal 
történő túllépését a nevelési év indításánál. 

Határidő: azonnal 
Felelős: polgármester, óvodavezető 

 
8./ NAPIRENDI PONT 

Gólyahír Bölcsőde felvételi szabályzatának módosítása 
/Kapcsolódó előterjesztés, egyéb dokumentum a jegyzőkönyv mellékletét képezi./ 
 
Horinka László polgármester: Ezt a pontot a HSZB tárgyalta és elfogadásra javasolta. A 
Gólyahír Bölcsőde felvételi szabályzatát módosítani kell egyrészről több jogszabályváltozás 
miatt, valamint a bölcsőde vezetője is javaslatokat tett a szabályzat módosításával 
kapcsolatosan. Kérdés, hozzászólás van-e? Ha nincs, kérem, hogy aki elfogadja az előterjesztett 
rendeletmódosítást, szavazzon. 
 
A Képviselő-testület 7 igen szavazattal, ellenszavazat és tartózkodás nélkül az alábbi rendeletet 

alkotta: 



 
 

 

 
Sülysáp Város Önkormányzata Képviselő-testületének 

7/2022. (...) önkormányzati rendelete 

a gyermekek védelmének helyi rendszeréről szóló  

12/2010. (VIII. 26.) önkormányzati rendelete módosításáról 
 

/A rendelet teljes szövege a jegyzőkönyv mellékletét képezi./ 
 

9./ NAPIRENDI PONT 

Vételi ajánlattétel a Sülysáp, Malom utca 22. szám (3838 hrsz.) alatti 

ingatlanra 
/Kapcsolódó előterjesztés, egyéb dokumentum a jegyzőkönyv mellékletét képezi./ 
 
Horinka László polgármester: A PVB tárgyalta, elfogadásra javasolta. Kérdés, hozzászólás 
van-e? Ha nincs, kérem, hogy aki egyetért az előterjesztett vételi ajánlattal, szavazzon. 
 
A Képviselő-testület 7 igen szavazattal, ellenszavazat és tartózkodás nélkül a következő 

határozatot hozta: 
111/2022. (VI. 30.) ÖKT határozat 
Sülysáp Város Önkormányzatának Képviselő-testülete az Mötv. 
107. §-a, valamint a 3/2012. (II. 28.) önkormányzati rendelet 
alapján  
1./ 42.000.000 Ft, azaz negyvenkettőmillió forint összegű vételi 

ajánlatot terjeszt elő a Sülysáp, Malom utca 22. szám, 3838 
hrsz. alatti, 1804 m2 területű, kivett lakóház, udvar 
rendeltetésű ingatlanra; 

2./ felkéri és felhatalmazza a polgármestert a szükséges 
intézkedések megtételére, az adásvételi szerződés aláírására. 

Határidő: azonnal 
Felelős: polgármester 

 

10./ NAPIRENDI PONT 

Vételi ajánlat a Sülysáp, Táncsics Mihály utca 4550/193 hrsz. alatti 

ingatlanra 
/Kapcsolódó előterjesztés, egyéb dokumentum a jegyzőkönyv mellékletét képezi./ 
 
Horinka László polgármester: Ezt a napirendi pontot a PVB tárgyalta és elfogadásra 
javasolta. Kérdés, hozzászólás van-e? Ha nincs, kérem, hogy aki elfogadja a vételi ajánlatot, 
szavazzon. 
 
A Képviselő-testület 7 igen szavazattal, ellenszavazat és tartózkodás nélkül a következő 

határozatot hozta: 
112/2022. (VI. 30.) ÖKT határozat 
Sülysáp Város Önkormányzatának Képviselő-testülete az Mötv. 
107. §-a, valamint a 3/2012. (II. 28.) önkormányzati rendelet 
alapján 
1./ Smidt János és Smidtné Nagy Terézia Sülysáp, Erkel Ferenc 

u. 8. szám alatti lakosoknak az önkormányzat 1/1 arányú 



 
 

 

tulajdonában álló Sülysáp Táncsics Mihály utca 4550/193 
hrsz. alatti ingatlanra tett 8.000.000 Ft + áfa összegű vételi 
ajánlatát elfogadja; 

2./ felkéri és felhatalmazza a polgármestert a szükséges 
intézkedések megtételére, az adásvételi szerződés aláírására. 

    Határidő: azonnal 
Felelős: polgármester 

 

11./ NAPIRENDI PONT 

Képviselő-testület 2022. évi munkatervének felülvizsgálata, 

módosítása 
/Kapcsolódó előterjesztés, egyéb dokumentum a jegyzőkönyv mellékletét képezi./ 
 
Horinka László polgármester: Ezt a napirendi pontot mind a két bizottság tárgyalta és 
elfogadásra javasolta. Van-e javaslat, kérdés, hozzászólás? Ha nincs, kérem, aki a Képviselő-
testület 2022. évi munkatervének felülvizsgálatát, módosítását elfogadja, szavazzon. 
 
A Képviselő-testület 7 igen szavazattal, ellenszavazat és tartózkodás nélkül a következő 

határozatot hozta: 
113/2022. (VI. 30.) ÖKT határozat 
Sülysáp Város Önkormányzatának Képviselő-testülete  
1./ a Szervezeti és Működési Szabályzatáról szóló, többször 

módosított 16/2019. (XII. 13.) önkormányzati rendelet 
(SZMSZ) 12. § (8) bekezdése alapján a 2022. évre szóló 
módosított munkatervét elfogadja, 

2./ felkéri a Bizottságokat, hogy munkaterveiket az elfogadott 
testületi munkaterv alapján módosítsák. 

Határidő: 1./ azonnal; 2./ soron következő bizottsági ülés 
Felelős: 1./ polgármester; 2./ bizottsági elnökök 

 
12./ NAPIRENDI PONT 

Egyes Sülysápon fekvő ingatlanok házszámának megállapítása 
/Kapcsolódó előterjesztés, egyéb dokumentum a jegyzőkönyv mellékletét képezi./ 
 
Horinka László polgármester: A házszámozással kapcsolatos előterjesztést a PVB tárgyalta, 
elfogadásra javasolta. Van-e kérdés, hozzászólás? Ha nincs, kérem, aki egyetért a házszámok 
megállapításával, szavazzon. 
 
A Képviselő-testület 7 igen szavazattal, ellenszavazat és tartózkodás nélkül a következő 

határozatot hozta: 
 
114/2022. (VI. 30.) ÖKT határozat 
Sülysáp Város Önkormányzata Képviselő-testületének jogkörében eljárva a közterületek 
elnevezése és a házszámozás szabályairól szóló 11/2020. (VIII. 28.) önkormányzati rendelet 
alapján: 
1./ A Sülysáp, Haleszi dűlő közterülethez csatlakozó egyes ingatlanok házszámát a 1. 

mellékletben foglaltak szerint állapítja meg. 
2./ A Sülysáp, Laky dűlő közterülethez csatlakozó egyes ingatlanok házszámát a 2. 

mellékletben foglaltak szerint állapítja meg 



 
 

 

Felkéri a jegyzőt, mint címképző szervet a változásoknak a Központi Címregiszteren való 
átvezetésére. 
Határidő: azonnal 
Felelős: polgármester, jegyző 
 
1. melléklet  

SÜLYSÁP 
HALESZI DŰLŐ 

 
Helyrajzi 

száma 
Korábbi házszám Megállapított 

házszám Ingatlan-nyilvántartásban  Lakcímnyilvántartásban 
2386/2 - -  84. 

 
2. melléklet  

SÜLYSÁP 
LAKY DŰLŐ 

 
Helyrajzi 

száma 
Korábbi házszám Megállapított 

házszám Ingatlan-nyilvántartásban  Lakcímnyilvántartásban 
2378/1 - -  73. 

 

 

13./ NAPIRENDI PONT 

Egyebek 
 
13.1. Kastélykerti (Iskola utcai) játszótér fejlesztésére vonatkozó 

döntés módosítása  
 
Horinka László polgármester: Februárban döntöttünk, hogy az önerővel támogatjuk az 
Összefogás Sülysápért Egyesület kastélykerti játszótérre vonatkozó projektjét. Néhány 
szükséges módosítás és az áremelkedések miatt nőtt a projektköltség, így kellene még 
hozzátenni. 
Katus Norbert alpolgármester: Mint ÖSE elnök először is bejelentem érintettségemet. A 
lényeg, hogy erről februárban döntött a testület, de 2,8 millió Ft-tal többe kerül az 
áremelkedések miatt. Az árajánlat tavaly júliusi volt, amikor beadtuk a pályázatot, egy év eltelt 
azóta. Az eddig vállalt 3.668.009 Ft-ot 2.801.303 Ft-tal kell kiegészíteni. Erről a játszótérről azt 
kell tudni, hogy ez lesz az első játszótér, melynek öntött gumiburkolata lesz. Ez nagyjából 2 
millió Ft-ot tett a kivitelezési költségekhez. Viszont előírások vannak, a gumiburkolat 
tartósabb, egyszerűbb tisztítani. Ez egy modern játszótér lesz. A vasrésze drágult elsősorban. 
Balog Mónika HSZB elnök: Hány játékot jelent? 
Katus Norbert alpolgármester: Konkrétan kilenc eszközt tartalmaz a pályázat: háromtornyú 
bástya játszóvár, lap és bölcsőhinta, fészekhinta, kötélpiramis, egyensúlyozó, homokozó, rugós 
hinta, mérleghinta, tájékoztató tábla, öntött gumiburkolatú rendszer. 
Horinka László polgármester: Van-e kérdés, hozzászólás? Ha nincs, kérem, aki egyetért a 
2.801.303 Ft-os önerőemeléssel, szavazzon. 
 
A Képviselő-testület 6 igen szavazattal, 1 ellenszavazat mellett, tartózkodás nélkül a következő 

határozatot hozta: 



 
 

 

115/2022. (VI. 30.) ÖKT határozat 
Sülysáp Város Önkormányzatának Képviselő-testülete  
1./ a 27/2022. (II. 24.) ÖKT határozatának 3./ pontját – egyéb 

rendelkezéseinek változatlanul hagyása mellett – úgy 
módosítja az együttműködés keretében vállalja, hogy a projekt 
összesen 21.469.312 Ft összegű beruházási költségéből 
15.000.000 Ft-ot visszatérítendő támogatásként, 6.469.312 Ft-
ot pedig vissza nem térítendő önerő-támogatásként biztosít az 
Összefogás Sülysápért Egyesület (székhelye: 2241 Sülysáp, 
Vasút u. 38/A.; nyilvántartási száma: 13-02-0005705, 
adószáma: 18020852-1-13)  részére az önkormányzat 2022. 
évi költségvetése terhére; 

2./ felkéri és felhatalmazza a polgármestert az együttműködési 
megállapodás módosításának aláírására és a szükséges egyéb 
intézkedések megtételére. 

Határidő: azonnal 
Felelős: polgármester 

 
13.2. Ingatlanokra vonatkozó pályázat kiírása 
 
Horinka László polgármester: Másik téma, hogy volt ma napirenden egy telekeladás; az 
Almáskertben van még négy hasonló méretű telkünk, azoknak a meghirdetésére tennék 
javaslatot, valamint a Sági úti 4073/2 helyrajzi számú és a Katona József utcai 1285 helyrajzi 
számú ingatlanokra. Ezeket is belevenném. A telkeket meghirdetjük 8 millió Ft+áfa 
minimumáron. Kérdés, hozzászólás van-e? Ha nincs, kérem, aki egyetért az ingatlanok 
pályázati úton történő értékesítésével, szavazzon. 
 
A Képviselő-testület 7 igen szavazattal, ellenszavazat és tartózkodás nélkül a következő 

határozatot hozta: 
116/2022. (VI. 30.) ÖKT határozat 
Sülysáp Város Önkormányzata Képviselő-testülete – az Mötv. 
107. §-a, valamint a 3/2012. (II. 28.) önkormányzati rendelet 
alapján 
1./ dönt arról, hogy 8.000.000 Ft + áfa összegű minimumár 

kikötése mellett pályázat útján értékesíti az alábbi 
önkormányzati tulajdonú ingatlanokat: 

Cím HRSZ Terület 
Sülysáp, Katona József utca 1258 1612 m2 
Sülysáp, Sági utca  4073/2 2356 m2 
Sülysáp, Táncsics Mihály utca  4550/192 602 m2 
Sülysáp, Csokonai utca  4550/194 809 m2 
Sülysáp, Állomás utca  4550/195 602 m2  
Sülysáp, Állomás utca  4550/196 602 m2 

2./ felkéri és felhatalmazza a polgármestert a pályázati felhívás 
összeállítására és közzétételére. 

Határidő: 2022. július 31. 
Felelős: polgármester 

 
13.3. A helyi autóbuszközlekedés támogatása 
 



 
 

 

Horinka László polgármester: Közmeghallgatás után döntöttünk arról, hogy hogyan fogjuk 
tovább működtetni a helyi autóbuszjáratot. Felhatalmazást kaptam a részletek egyeztetésére és 
a szerződés megkötésére. Mostanra álltak össze a pontos számok és feltételek, és elkészült a 
szerződés, aminek jóváhagyását kérném. Változatlan menetrend és jegyárak mellett havi 2,3 
millió Ft támogatást kell nyújtanunk a szolgáltatónak, és negyedévente történne egy elszámolás 
a tényleges számok alapján. Bevételi oldalon folyamatosan mozogni fog, hogy hány bérletet, 
jegyet vesznek, kiadási oldalon pedig az üzemanyagárakat néznénk. A szerződés mellékletéhez 
odatűztük a kiinduló számításokat: mennyi várható bevétel várható a kb. 90 darab bérlet, 900 
darab jegy és 600 darab kedvezményes bérlet eladásával. Ha nő a bevétel vagy csökken a 
kiadás, a következő összegből levonjuk, fordított esetben sajnos többet fizetünk. 
Balog Mónika HSZB elnök: Ugyanazokkal a buszokkal végzi majd a szolgáltatást? 
Horinka László polgármester: Nem, a sajátjaival. Vásárolt két buszt, most nincsenek iskolás 
fuvarok, most kisbuszok járnak, de ha kell a nagybusz, beállítja. 
Seprős Viktor képviselő: A sofőröket megtartotta? 
Horinka László polgármester: Egyet megtartott, a többi az ő embere. Kérdés, hozzászólás 
van-e még? Ha nincs, kérem, aki egyetért a közszolgáltatási szerződés jóváhagyásával, 
szavazzon. 
 
A Képviselő-testület 7 igen szavazattal, ellenszavazat és tartózkodás nélkül a következő 

határozatot hozta: 
117/2022. (VI. 30.) ÖKT határozat 
Sülysáp Város Önkormányzatának Képviselő-testülete a 
személyszállítási szolgáltatásokról szóló 2012. évi XLI. törvény 
24. § (4) bek. d) pontja és (5a) bekezdése alapján a MASINA-
CENTER Szolgáltató és Kereskedelmi Korlátolt Felelősségű 
Társaság (székhelye: 2241 Sülysáp, Úri út 2.; cégjegyzékszáma: 
13-09-086287; adószáma: 12543245-2-13, képviseli: Győri Antal 
ügyvezető) szolgáltatóval a Sülysáp város közigazgatási határán 
belül, helyi díjszabás alapján autóbusszal végzett menetrend 
szerinti személyszállítási közszolgáltatás 2022. július 1. 00.00-tól 
történő ellátására megkötött közszolgáltatási szerződést az abban 
foglalt feltételekkel jóváhagyja.  
Határidő: azonnal 
Felelős: polgármester 

 
Horinka László polgármester: Szeretném még tájékoztatni a testületet, hogy a múlt héten 
felkeresett a Takarékbank képviselője, hogy vigyük át hozzájuk az önkormányzatot. Nem 
közbeszerzés köteles szolgáltatás. Adott egy ajánlatot, melyből az derült ki, hogy a tranzakciós 
illeték és az egyéb államnak fizetendő díjak alacsonyabbak lennének, mint a jelenlegi 
bankunknál. 1 millió Ft lenne az éves nyereségünk. Ezen felül rendezvényekhez fűződő 
támogatást is ígértek évente 300-500 ezer Ft értékben, illetve sportszervezeteinkhez TAO 
támogatást egyedileg egyeztetve. Összességében nagyon jó konstrukciónak hangzik. Jelenleg 
azonban a K&H Bankkal olyan megállapodásunk van, ami öt évre hozzájuk köt, amiből még 
csak két és fél év telt el. Ha előbb felmondjuk, akkor az addig kapott kedvezményeket 
elveszítjük, azaz az eltelt időszakra eső a listás és a kedvezményes díj közötti díjkülönbözetet 
jogosultak kiszámlázni. Ez egy eléggé megfoghatatlan összeg, így megkérjük a K&H-t, hogy 
mutassa ki, mennyi lenne ez most.  
Balog Mónika HSZB elnök: Mennyi hűségidőt kér a Takarék? 
Horinka László polgármester: Erről nem volt szó, de a hazai bankok előtérbe helyezése 
tendencia. Egyébként a Takarékbanknál is leépítik a fiókhálózatot, de azt mondta a képviselő, 



 
 

 

hogy ha a helyi önkormányzat náluk lenne, az biztosítékot jelentene a helyi fiók 
megmaradásához. Ez most csak egy tájékoztatás volt, dönteni akkor kell, ha megvannak a 
számok. Ha viszont nincs is más, köszönöm mindenkinek a részvételt, az ülést bezárom. 
 
 

k.m.f. 
 

 
 
 
 Horinka László dr. Tóth Krisztina 
 polgármester jegyző 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
  



 
 

 

1. melléklet 
 
 

Sülysáp Város Önkormányzata Képviselő-testületének 

7/2022. (...) önkormányzati rendelete 

a gyermekek védelmének helyi rendszeréről szóló  

12/2010. (VIII. 26.) önkormányzati rendelete módosításáról 

 
 
Sülysáp Város Önkormányzatának Képviselő-testülete az Alaptörvény 32. cikk (1) a) pontjával 
és (2) bekezdésével, a Magyarország helyi önkormányzatairól szóló 2011. évi CLXXXIX. 
törvény 13. § (1) 8. pontjával, valamint a gyermekek védelméről és a gyámügyi igazgatásról 
szóló 1997. évi XXXI. törvény 94. § (2), 151. § (9) és 162. § (5) bekezdésével kapott 
felhatalmazással és feladatkörében a következőket rendeli el: 
 

1. §  
 
Sülysáp Nagyközség Önkormányzata Képviselő-testületének a gyermekek védelmének helyi 
rendszeréről szóló 12/2010. (VIII. 26.) önkormányzati rendeletének 1. melléklete helyébe az 1. 
melléklet lép. 
 

2. §  
 

Ez a rendelet a kihirdetését követő napon lép hatályba, majd az azt követő napon hatályát veszti.  
 
 
Sülysáp, 2022. június 30. 
 
 
 
 Horinka László dr. Tóth Krisztina  
 polgármester jegyző 
 
 

 

 

1. melléklet a 7/2022. (…) önkormányzati rendelethez 

 

 

1. melléklet a 12/2010. (VIII. 26.) önkormányzati rendelethez 

 
 

A sülysápi Gólyahír Bölcsőde felvételi szabályzata 
 

Sülysáp Város Önkormányzata a három éves kor alatti gyermekek napközbeni ellátását 
biztosító Gólyahír Bölcsődében (2241 Sülysáp, Szilvafasor u. 1.) a bölcsődei alapellátás 
igénybevételének feltételeit a következő szabályzatban állapítja meg: 
 
1. Az ellátásra jogosultak köre 



 
 

 

1.1. A Bölcsődébe az a gyermek vehető fel, akinek szülei, nevelői, gondozói – 
munkavégzésük, munkaerőpiaci részvételt elősegítő programban, képzésben való 
részvételük, vagy egyéb ok miatt – a napközbeni ellátásáról nem tudnak gondoskodni. 

1.2. Bölcsődei ellátás keretében a gyermek húszhetes korától nevelhető és gondozható. 
1.3. Bölcsődei ellátásban a gyermek legfeljebb a következő időpontig, életkorig vehet részt: 

a) Ha a harmadik életévét január 1-je és augusztus 31-e között tölti be, az adott év 
augusztus 31-éig, ha szeptember 1-je és december 31-e között tölti be, a következő 
év augusztus 31-éig, amennyiben a szülő, törvényes képviselő nyilatkozik arról, hogy 
a gyermek napközbeni ellátását eddig az időpontig bölcsődei ellátás keretében 
kívánja megoldani. 

b) Ha a harmadik életévét betöltötte, de testi vagy értelmi fejlettségi szintje alapján még 
nem érett az óvodai nevelésre, és óvodai jelentkezését az orvos nem javasolja, a 
negyedik életévének betöltését követő augusztus 31-éig. 

c) Sajátos nevelési igényű gyermek esetén annak az évnek az augusztus 31. napjáig, 
amelyben a hatodik életévét betölti. 

1.4.  Az intézmény első sorban a sülysápi gyermekek napközbeni ellátását biztosítja, ezért a 
bölcsődei felvétel során feltétlen elsőbbséget élveznek a Sülysápon bejelentett állandó 
lakóhellyel, ennek hiányában tartózkodási hellyel rendelkező és életvitelszerűen is 
Sülysápon tartózkodó családok gyermekei.  

1.5. Túljelentkezés esetén az 1.4. pontban meghatározott ellátotti körön belül előnyben kell 
részesíteni  
a) a rendszeres gyermekvédelmi kedvezményre jogosult gyermeket, a három vagy több 

gyermeket nevelő családban élő gyermeket, az egyedülálló szülő által nevelt 
gyermeket, amennyiben a gyermek szülője / más törvényes képviselője a felvételi 
kérelem benyújtását követő 30 napon belül igazolja, hogy munkaviszonyban vagy 
munkavégzésre irányuló egyéb jogviszonyban áll, 

b) a védelembe vett gyermeket, 
c) azt a gyermeket, akinek szülője / más törvényes képviselője a felvételi kérelem 

benyújtását követő 30 napon belül igazolja, hogy munkaviszonyban vagy 
munkavégzésre irányuló egyéb jogviszonyban áll, 

d) azt a gyermeket, akinek tekintetében a körzeti védőnő, a gyermekjóléti szolgálat vagy 
a házi gyermekorvos méltányossági elbírálást javasol, a gyermek, illetve a család 
helyzetére tekintettel. 

1.6. Amennyiben a Bölcsőde az 1.4 pontban foglaltak figyelembe vételét követően is 
rendelkezik szabad férőhellyel, más településen élő gyermek is felvehető, azonban 
közülük is elsőbbséget élveznek azok, akiknek  
a) az 1.5 pontban foglaltak alapján előnyben kell részesülniük, 
b) valamely szülőjük igazoltan sülysápi – különösen önkormányzati – munkahellyel 

rendelkezik. 
1.7. A gyermek bölcsődei ellátását – a fentiekben meghatározott sorrendiség figyelembe 

vétele nélkül biztosítani kell –, ha a jegyző a gyermekek védelméről és a gyámügyi 
igazgatásról szóló törvény alapján a gyermeket védelembe vette, és kötelezte a szülőt, 
hogy folyamatosan vegye igénybe a bölcsődei ellátást.  

 
2. Az ellátás igénybevételének módja 
2.1. A Bölcsődébe a felvétel elsődlegesen önkéntes módon, kérelemre történik, melyet a 

törvényes képviselő terjeszthet elő az intézményvezetőnél, az intézmény által 
rendszeresített nyomtatványon.  



 
 

 

2.2. A gyermek bölcsődébe történő felvételét – a szülő hozzájárulásával – a körzeti védőnő, a 
házi gyermekorvos, a háziorvos, a családgondozó, a gyermekjóléti szolgálat vagy a 
gyámhatóság is kezdeményezheti. 

2.3. Amennyiben a gyermek védelme az ellátás önkéntes igénybevételével nem biztosított, a 
jegyző a gyermekek védelméről és a gyámügyi igazgatásról szóló törvény alapján az 
ellátás kötelező igénybevételét elrendelheti.  

2.4. A Bölcsődébe való jelentkezés folyamatos. Az ellátás igénybevételére vonatkozó 
kérelmet a Bölcsőde vezetőjéhez kell benyújtani az intézménynél e célra rendszeresített 
formanyomtatványon, a szükséges mellékletek csatolásával. 

2.5. A felvételi kérelemhez csatolni kell:  
a) munkáltatói igazolást a szülők munkaviszonyának igazolására,  
b) a szülő tanulói jogviszonya esetén az oktatási intézmény által kiállított 

iskolalátogatási igazolást,  
c) munkaerőpiaci képzésen való részvétel esetén az illetékes munkaügyi központ 

igazolását a képzés idejéről, 
d) a szülő betegsége esetén a háziorvos/szakorvos által kiállított igazolást,  
e) a gyermek betegsége esetén az ellátás indokoltságát igazoló gyermekorvosi igazolást,  
f) a teljes családra kiterjedő jövedelemigazolást, amennyiben kedvezményt igényel, 
g) egyedülálló szülő esetén a Magyar Államkincstár igazolását emelt családi pótlék 

folyósításáról,  
h) a családban nevelt három vagy több kiskorú gyermek esetén a Magyar Államkincstár 

igazolását emelt családi pótlék folyósításáról (amennyiben rendszeres 
gyermekvédelmi támogatás nem került megállapításra), 

i) minden olyan egyéb igazolást, mely alapján a gyermek – az 1. pontban megadott 
szempontok szerint – a felvétel során előnyt élvezhet. 

2.6. A kérelmekről, illetve a felvételről – a becsatolt igazolások alapján, az 1. pontban 
meghatározott felvételi sorrend figyelembevételével – az intézményvezető – a szükséges 
dokumentumok teljeskörű benyújtásától számított – 21 napon belül dönt, aminek 
eredményéről haladéktalanul írásban értesíti a szülőt/törvényes képviselőt.  

2.7. Az intézményvezető döntése ellen – annak kézhezvételétől számított 8 napon belül – 
kifogással lehet élni, melyet Sülysáp Város Polgármesteréhez címezve a Bölcsőde 
vezetőjéhez kell benyújtani. A Polgármester a kifogásról határozattal dönt. 

2.8. Amennyiben a felvételi kérelmet férőhelyhiány miatt nem lehet teljesíteni, úgy a 
gyermeket várólistára kell venni. A gyermekek a várólistára sem jelentkezési, hanem az 
1. pontban megállapított szempontok szerinti sorrendben kerülnek fel. Várólistára is csak 
az a gyermek vehető fel, aki már megszületett. Üresedés esetén a listán szereplő gyermek 
törvényes képviselőjét haladéktalanul értesíteni kell.  

2.9. A bölcsődei ellátás megkezdésekor az intézmény vezetője a törvényes képviselővel 
megállapodást köt  
a) az ellátás várható időtartamáról, 
b) a fizetendő étkezési térítési díj mértékéről, a fizetésre vonatkozó szabályokról,  
c) a nyújtott szolgáltatások formájáról, módjáról, 
d) a törvényes képviselő kötelezettségeiről. 

2.10. A megállapodás megkötése határozott időre, annak a nevelési évnek e végéig (augusztus 
31.) történik, amelyben a gyermek először veszi igénybe a bölcsődei gondozást. Ezt 
követően a jogviszony mindaddig meghosszabbítható egy-egy évvel, ameddig az 1. pont 
szerinti szempontok alapján a gyermek a férőhelyek figyelembe vételével felvehetőnek 
minősül. Több azonos státuszú gyermek esetében előnyt élvez az, aki már jogviszonyban 
áll az intézménnyel.  



 
 

 

2.11. A beiratkozást követő 5 napon belül a szülő / más törvényes képviselő köteles benyújtani 
a házi gyermekorvos vagy a háziorvos igazolását arról, hogy a gyermek egészségi állapota 
alapján bölcsődében gondozható. 

 
3. A bölcsődei ellátás megszűnése  
3.1. A bölcsődei ellátás megszűnik 

a) az életkorra vonatkozó jogosultsági feltételek megszűnésével, 
b) a szülő vagy más törvényes képviselő kérelmére,  
c) az ellátási megállapodásban foglalt határozott idő lejártával, amennyiben az nem 

kerül meghosszabbításra, 
d) a házirend ismételt súlyos megszegése esetén, beleértve a térítési díjak 

megfizetésének ismételt elmulasztását.  
3.2. Orvos szakvéleménye alapján meg kell szüntetni annak a gyermeknek az ellátását, aki az 

egészségi állapota miatt bölcsődében nem gondozható, vagy magatartászavara miatt 
veszélyezteti a többi gyermek fejlődését.  

 
 


